
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 21/10/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού

ΘΕΜΑ: «Έκδηλη ανησυχία των αθλητικών σωματείων για την επιβίωσή τους»

Κυρία Υπουργέ,

Δυστυχώς, τα αθλητικά σωματεία έχουν χτυπηθεί περισσότερο από τον καθένα, όσον
αφορά  στην  λειτουργία  τους,  κατά  την  τρέχουσα  περίοδο,  καθώς,  τα  μέτρα  που
επιβλήθηκαν  αλλά  και  συνεχίζουν  να  επιβάλλονται,  λόγω  της  πανδημίας  του
κορωνοϊού, λαμβανομένου υπόψη  και του χρονικού διαστήματος που τα ανωτέρω ήταν
κλειστά,  τα  έχουν  οδηγήσει  σε  απαξίωση,  ενώ,  κιόλας,  έχει  παρατηρηθεί  τεράστια
μείωση των μελών τους, με αποτέλεσμα να χρειάζονται άμεση οικονομική στήριξη για
την επιβίωσή τους. Εξ’  άλλου, ο αρμόδιος για θέματα Αθλητισμού Υφυπουργός έχει
αναφέρει  επίσημα  στον  Τύπο,  καθώς  και  σε  απαντήσεις  του  σε  Κοινοβουλευτικό
Έλεγχο  ότι,  το  τρέχον  φθινόπωρο,  θα  δοθεί  γενναία  προκαταβολή  στα  εν  λόγω
σωματεία, προερχόμενη από τα έσοδα της φορολογίας των κερδών του «Στοιχήματος».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται η κ. Υπουργός:

1.  Πότε ακριβώς θα δοθούν τα ανωτέρω αναφερόμενα χρηματικά ποσά στα αθλητικά
σωματεία, καθώς,  οι  αρχικές  δεσμεύσεις  και  δημόσιες  δηλώσεις  του  αρμόδιου
Υφυπουργού ενημέρωναν τους πολίτες ότι, η εν λόγω καταβολή θα συμβεί μέσα στο
τρέχον φθινόπωρο;

2. Ποιο είναι το ποσό που αναλογεί από την φορολογία των κερδών του «Στοιχήματος»
στην ως άνω ανακοινωμένη καταβολή και ποιο είναι το μέρος εξ’ αυτής που αντιστοιχεί
σε κάθε ένα από τα ερασιτεχνικά σωματεία σε ακριβή νούμερα και όχι σε ποσοστό,
καθώς, ήδη γνωρίζουμε ότι, το 50% της φορολογίας των ανωτέρω κερδών θα δοθεί σε
ερασιτεχνικό και επαγγελματικό αθλητισμό, χωρίς να αναφέρονται λεπτομέρειες για το
ακριβές ποσό πουθενά;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

629

Ημερομ. Κατάθεσης:

25/10/2021




